



Rawatan - rambut penjagaan - ECHOSLINE

SELIAR ARGAN RAHSIA RAMBUT ARGAN

**ECHOS
LINE**



✉ bbazar@globelife.com
☎ +39 0331 1706328
🌐 www.globelife.com/echosline

SELIAR ARGAN RAHSIA RAMBUT ARGAN

Salun Kecantikan ritual yang mengambil kesempatan daripada sinergi sempurna minyak Argan 'minyak biji flaks dan protein Sutera' aktif prinsip-prinsip asas semua rumusan. Sesuai untuk rambut yang rapuh 'diproses' kusam dan devitalized.

ARGAN menjana khasiat syampu syampu

Perlahan-lahan membersihkan daun rambut berkilat ' cahaya dan kedudukan.

pembungkusan: 15 ml sachet 'oleh 100' bebuli dan 1000 ml 350.

TOPENG-topeng ARGAN menjana khasiat rakyat

Menyihatkan dan melembapkan rambut anda secara mendalam, menjadikan mereka berdaya maju 'sikat' berkilat ' Sutera dan anjal.

pembungkusan: 15 ml sachet '100' botol pasu dari 500 dan 1000 ml.

Losyen penstruktur semula ARGAN menjana khasiat minyak LOSYEN

Dengan Makmal diperkaya dengan keratin. Membuat com 'kedudukan' tahan tonik rambut dan terang tanpa berat.

saiz pakej: 13 ml vial Peti PC 12.

DINGIN-dingin dwifasa remineralizing BI-fasa dan Strengthener

Dengan penapis Suria. Mengembalikan keremajaan dan kelembutan tanpa berat. Balut rambut dengan filem pelindung.

pakej: botol dengan menyembur 300 ml gas tidak.

JUMLAH SATU TINDAKAN 15 PROFESIONAL

Topeng semburan kepada tindakan multi-no-bilas yang diperkaya dengan keratin dan pelindung matahari.

pakej: botol dengan semburan 200 ml dan gas tidak boleh didapati di expo dari 15 PCs.

Salun Kecantikan ARGAN cecair-cecair

Illumina 'menguatkan' berperanan dan melindungi rambut daripada penuaan dan daripada serangan oleh radikal 'bagai mengharung' asap dan smog.

pakej: flacon 3 ml sachet botol 150 ml dan 30 ml di expo dari 15 PCs.

MINYAK ARGAN semburan-semburan SUTERA Sutera defrizzer-kelembapan

Menyihatkan dan moisturises di ' melindungi rambut, menjadikannya berkilat dan sutera. Menghapuskan frizz dan kesan elektrostatik yang membuat lembut ' berdisiplin dan bahkan sikat rambut saya keras.

pakej: botol dengan muncung sembur 100 ml.